
Plesnivec 1/21 20. února 2021 Strana   

Plesnivec 
1/2021 

 

 
Vydává: Šumperský horolezecký klub HORAL, z.s., Bezručova 935/14, 787 01 Šumperk, 

ve vlastním nákladu pouze pro vlastní potřebu 



  Šumperský horolezecký klub HORAL                                      Ročník XXXVIII.60 

 

Plesnivec 1/21 20. února 2021 Strana  2 

 

 

 

Obsah : 

 

 
1.  Zápis VH 2020 

2.  Různé 

 

1. Zápis VH 2020 

 

 
Zápis řádné Valné hromady Šumperského horolezeckého klubu HORAL, z.s. 

 

Termín: pátek 10.1.2020 

Čas: prezentace od 17:30 hod zahájení: 18:00 hod 

Místo: salónek kavárny D*123 u DK, Fialova 3, Šumperk 

Svolavatel: předseda spolku Churavý 

 

z 54 členů spolku je přítomno: 31 členů +  7 členů zastoupeno plnou mocí 

 

Program:  

1. Schválení orgánů VH:   
 Předsednictvo VH   - Churavý, Doubravský, Hegedüšová - schváleno 

 Mandátové komise   - Kubín, Tichý   - schváleno 

 Návrhové komise   - Ševčík, Kamler   - schváleno 

 Volební komise   - Konrád, Daniel   - schváleno 

 

 2. Schválení protokolu minulé valné hromady (23.5.2019, zápis na web) - schváleno 

 Usnesení VH 2019_2:  

 - VH se usnáší na změně výdajové části rozpočtu na rok 2019 

               - VH se usnáší na změně plánu akcí 2019“) 

       Usnesení „splněno“. 

 

 3. Roční zpráva o činnosti spolku (přednesl předseda Churavý) 

 

Zpráva o činnosti v 2019 pro VH 

VV pracoval ve složení: předseda Churavý, místopředseda Doubravský a hospodářka Hegedüšová. VV 

(spolu s KK) se sešli celkem 4x (22.3., 12.4., 19.9., 7.12.). Zápisy schůzí jsou na spolkovém webu.   

Změnou pravidel odvodu daní nám nečekaně přinesla povinnost danit nárůst majetku za minulá období. VV 

analyzoval situaci a navrhl několik řešení pro mimořádnou VH svolanou v půli roku (23.5.2019), která 

schválila změny v plánu akcí a v plánu rozpočtu na rok 2019. 

VV organizoval činnost klubu podle aktualizovaného plánu akcí a podařilo se jej až na Společné lezecké 

akce naplnit. Těžkosti máme při domlouvání lezeckých výjezdů pro aspoň 4 členy Horalu, takže schválený 

příspěvek z rozpočtu byl čerpán jen ze 45%. 

Z pohledu účastí členů oddílu byly nejúspěšnější akce Půlsilvestr na Rabštejně a HoroMikuláš na Pradědu. 

Činnost Horalu pro veřejnost proběhla v již zaběhlém formátu - závody Patnáctka okolo Paprsku, Běh na 

Baštu, Horokros a Boulder Session a festival Horování. Pořádání těchto akcí stojí na úsilí nejen garantů, 

ale i dobrovolníků z řad členstva. Financování je řešeno získanými granty (9 tis), realizací reklam 
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dojednaných členy klubu (11 tis) a samotným startovným (3 tis). Cílem je udržet tyto příjmy a výdaje 

v rovnováze. 

VV zastupoval Horal na VH ČHS (předseda, Praha, 23.3.) a na VH OS ČUS (hospodářka, Šumperk, 22.5.). 

Administrativně získal a proúčtoval dotace od MÚ Šumperk a ČHS - obě pro Horokros. Dále pak na konci 

roku 2019 zajišťoval pro své členy na rok příští pojištění horolezecké činnosti v zahraničí za dotované 

ceny. 

Protože nyní končí mandát současnému VV a KK, děkuji jejich členům za činnost, starost a aktivitu. 

Jmenovitě chci také poděkovat: 

Zdeňce Hegedüšové (za těžké papírování ohledně grantů, trpělivost při zajišťování pojištění členům, 

vedení dokumentace hospodaření a organizaci Horokrosu a společné akci na Suškách) 

Frantovi Lípovi (péče o vývěsku a fotodokumentaci spolkových akcí) 

Tomovi Doubravskému (za přípravu a organizování BoulderSession a Horování) 

Zdenkovi Janů (za organizaci Běhu na Baštu a Horokrosových Prcků) 

Pepovi Strakovi a Mirovi Brücknerovi za společný lezecký výlet do Labáku. 

Pavlovi Ševčíkovi, Milanovi Krčovi, Romanovi Kamlerovi a Pepovi Morávkovi (za sjednání dotací 2.000 

od Davon; 6.000 Kč od Kubíček VHS; 2.000 Kč z Tilaku a ceny od Denali).  

A taky dík patří Mojmíru Jílkovi za 2.000 Kč pomoc Horokrosu. 

Díky taky dalším členům, kteří se buď zapojili do práce pro oddíl, či se účastnili společných akcí, nebo se 

věnovali tomu stěžejnímu - lezení!  

Díky za pozornost! 

 

 

 4. Zpráva o revizi hospodaření (přednesla členka KK Musilová) 

 

Stav k 31.12.2019: pokladna   735 Kč 

   účet u KB Šumperk   376 859 Kč 

   akcie ČEZ (550 ks)   280 500 Kč Σ cen. papírů: 

  ČSOB fond "bohatství" (89 430 ks)   203 882 Kč 484 382 Kč 

  půjčky členům spolku   751662 Kč 

   finanční prostředky celkem:   1 613 638 Kč 

 

     Zpráva revizní komise o provedení revize peněžního deníku a účetních dokladů za  

rok 2019 uskutečněná dne 7.1. 2020 

 Dne 7.1.2020 byla provedena kontrola všech položek v peněžním deníku a příslušných dokladů 

za období od poslední kontroly 1.1.2019 do 31.12.2019. 

   Stav hotovosti v pokladně i částka na bankovním účtu u KB Šumperk (5831620297/0100) 

souhlasí se skutečností. 

      

5. Návrh členských příspěvků na 2021:  
 byl podán a VH neschválen návrh na členské příspěvky 200 Kč - neschváleno 

 

 členský příspěvek = 0 Kč      - schváleno   

 vstupní poplatek = 500 Kč      - schváleno  
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 6. Plán akcí na rok 2020 (přednesl předseda Churavý)   - schváleno 

 

 

 

 7. Hospodaření 2019 (přednesla hospodářka Hegedüšová)  - schváleno 

 

Výdaje Schváleno VH čerpání k 31.12. 

Podpora činnosti 84 000 Kč 69 828 Kč 

   Pocty a ocenění výkonů 2018 10 000 Kč 5 497 Kč 

   Podpora činnosti  30 000 Kč 9 445 Kč 

   Příspěvek na Boulder centrum 10 000 Kč 13 000 Kč 

   Metodika 0 Kč 0 Kč 

   Pojištění členů v zahraničí 24 000 Kč 32 200 Kč 

   Výměna chytů bouldrové stěny 10 000 Kč 9 686 Kč 

Podpora prezentace spolku 25 750 Kč 25 709 Kč 

   Závody (Patnáctka, Horokros, Bašta, 

Horování) 15 000 Kč 16 843 Kč 

   Pojištění obecné odpověd. spolku 6 750 Kč 6 750 Kč 

   Vývěska, kronika 2 000 Kč 116 Kč 

   Správa webu a domény 2 000 Kč 2 000 Kč 

Společenské akce 21 000 Kč 23 710 Kč 

   Zasedání valné hromady 6 000 Kč 6 580 Kč 

   Mikuláš 15 000 Kč 17 130 Kč 

Provozní výdaje 32 000 Kč 24 392 Kč 

   Účetnictví  - vedení 8 000 Kč 8 000 Kč 

datum název lokalita garant pozn. 

10.01.2020 Valná hromada Šumperk Churavý   

18.01.2020 Patnáctka okolo Paprsku Paprsek Churavý pořádá SK Šumperk 

zima 2020 Vysoké Tatry Slovensko Hegedüšová společná akce 

 duben 2020 Veteráni Sokolka VV   

 duben 2020 Gastro Bradlo VV   

 květen 2020 Běh na Baštu Králec Janů dotace závody 

 květen 2020 pískovce Sušky / Labák VV dotace hromadná akce 

27.06.2020 Půlsilvestr  Rabštejn? VV dotace hromadná akce 

léto 2020 Vysoké Tatry Slovensko Krč společná akce 

18.10.2020 Horokros Šumperk Hegedüšová dotace závody 

31.10.2020 ? Poslední slanění (+Kocour) Rabštejn VV   

21.11.2020 BoulderSession Šumperk Doubravský dotace závody 

5.-6.12.2020 HoroMikuláš ? VV dotace hromadná akce 

26.12.2020 Štěpán Sokolka VV   

 leden 2021 Patnáctka okolo Paprsku Paprsek ? pořádá SK Šumperk 

 leden 2021 Valná hromada Šumperk Churavý   
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   Odměna za práci předsednictva 20 000 Kč 14 960 Kč 

   Provozní režie 4 000 Kč 1 432 Kč 

Ostatní 2 000 Kč 1 800 Kč 

   Průkazy ČHS pro členy 2 000 Kč 1 200 Kč 

   Členství v ČUS   600 Kč 

Výdaje celkem 164 750 Kč 145 439 Kč 

   Příjmy: Schváleno VH čerpání k 31.12. 

Příjem z příspěvků: 2 000 Kč 1 200 Kč 

   Klubové příspěvky 0 Kč 0 Kč 

   Vybrané příspěvky pro ČHS 2 000 Kč 1 200 Kč 

   Příspěvky od nováčků 0 Kč 0 Kč 

Příjem z majetku: 82 000 Kč 64 483 Kč 

   Příjmy z půjček 67 000 Kč 64 483 Kč 

   Dividendy ČEZ 15 000 Kč 0 Kč 

   Úroky na běžném účtu 0 Kč 0 Kč 

Dotace na činnost 5 000 Kč 5 350 Kč 

   Příspěvek z ČUS "Činnost" 0 Kč 0 Kč 

   Provize za uzavření AV Alpy 5 000 Kč 5 350 Kč 

   Příspěvek z ČHS "Činnost" 0 Kč 0 Kč 

Příjem na závody: 26 000 Kč 23 300 Kč 

   Dotace MÚ Šumperk 5 000 Kč 5 000 Kč 

   Dotace ČHS 3 000 Kč 4 000 Kč 

   Dotace z ČUS "Sportuj s námi" 0 Kč 0 Kč 

   Smlouva za reklamu - Kubíček 6 000 Kč 6 000 Kč 

   Smlouva za reklamu - Tilak 2 000 Kč 1 000 Kč 

   Sponzoři závodů - Jílek 4 000 Kč 2 000 Kč 

   Sponzoři závodů - Davon 2 000 Kč 2 000 Kč 

   Horokros - startovné 3 500 Kč 3 300 Kč 

   BoulderSession - startovné 500 Kč 0 Kč 

Příjmy celkem 115 000 Kč 94 333 Kč 

 

 

Plán hospodaření 2020 (přednesl předseda Churavý)   - schváleno 

 

Výdaje schváleno 2020 

Podpora činnosti 58 000 Kč 

   Pocty a ocenění výkonů 2019 10 000 Kč 

   Podpora činnosti  10 000 Kč 

   Rezerva na činnost 10 000 Kč 

   Příspěvek na Boulder centrum 10 000 Kč 

   Metodika 0 Kč 
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   Pojištění členů v zahraničí 18 000 Kč 

   Výměna chytů bouldrové stěny 0 Kč 

Podpora prezentace spolku 24 750 Kč 

   Závody (Patnáctka, Horokros, Bašta, Horování) 15 000 Kč 

   Pojištění obecné odpověd. spolku 6 750 Kč 

   Vývěska, kronika 1 000 Kč 

   Správa webu a domény 2 000 Kč 

Společenské akce 18 000 Kč 

   Zasedání valné hromady 6 000 Kč 

   Mikuláš 12 000 Kč 

Provozní výdaje 32 000 Kč 

   Účetnictví  - vedení 10 000 Kč 

   Odměna za práci předsednictva 20 000 Kč 

   Provozní režie 2 000 Kč 

Ostatní 2 600 Kč 

   Průkazy ČHS pro členy 2 000 Kč 

   Členství v ČUS 600 Kč 

Výdaje celkem 135 350 Kč 

  Příjmy: schváleno 2020 

Příjem z příspěvků: 2 000 Kč 

   Klubové příspěvky 0 Kč 

   Vybrané příspěvky pro ČHS 2 000 Kč 

   Příspěvky od nováčků 0 Kč 

Příjem z majetku: 84 000 Kč 

   Příjmy z půjček 60 000 Kč 

   Dividendy ČEZ 24 000 Kč 

   Úroky na běžném účtu 0 Kč 

Dotace na činnost 5 000 Kč 

   Příspěvek z ČUS "Činnost" 0 Kč 

   Provize za uzavření AV Alpy 5 000 Kč 

   Příspěvek z ČHS "Činnost" 0 Kč 

Příjem na závody: 32 000 Kč 

   Dotace MÚ Šumperk 5 000 Kč 

   Dotace ČHS 3 000 Kč 

   Dotace z ČUS "Sportuj s námi" 0 Kč 

   Smlouva za reklamu - Kubíček 12 000 Kč 

   Smlouva za reklamu - Tilak 2 000 Kč 

   Sponzoři závodů - Jílek 4 000 Kč 

   Sponzoři závodů - Davon 2 000 Kč 

   Horokros - startovné 3 500 Kč 

   BoulderSession - startovné 500 Kč 

Příjmy celkem 123 000 Kč 

  komentář: 

 závody - 4.000 Kč vydělávají vzít na vědomí 

rez. Na činnost - v případě přebytkového rozpočtu vzít na vědomí 
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odměny KK "Odměny předsednictva" 

příjmy z půjček 750 tis 60 tis 

dividendy ČEZ, Kubíček 2019 + 2020  

     

 

 8. Pocty (přednesl předseda Churavý) 

 - Lípa  - vývěska, fotodokumentace akcí     500 Kč 

 - Janů - garant Běhu na Baštu, Prcci na Horokrosu    500 Kč 

 - Hegedüšová  - garant Horokrosu      500 Kč 

 - Doubravský - garant BoulderSession a Horování    500 Kč 

 - Krčová, Musilová, Komárková (práce Kontrolní komise)                    po 500 Kč 

 

Výkony (přednesl místopředseda Doubravský) 

 - Kadlčík - Osp (8a+, PP), boulder 7b/c,  

   - Bradlo (Cvičená opice, 9, PP)  2.000 Kč 

 - Doubravský - boulder 7c             1.500 Kč 

 - Straka  -Leonido (Řecko), 7b+, PP   1.000 Kč 

 

 9. Volba orgánů spolku: 

Výsledek voleb: Výkonný výbor: Churavý, Doubravský, Hegedüšová 

  Kontrolní komise: Krčová, Komárková, Musilová 

      

10. Revize stanov – bez návrhu 

 

11. Revize interních předpisů spolku     - schváleno 

 

v „Jednacím řádu VH“, „Přijímání nových členů“ a „Volby volených orgánů a doplnění volených orgánů 

náhradními členy“  

      - schváleno vypuštění adresy spolku. 

 

12. Přijetí nových členů –bez návrhu 

 

13. Diskuse  

Churavý - info o článku  „lezec odsouzen“ – apel na bezpečnost, chyba vedla k odsouzení 

Churavý - Mikuláš 2020 (Severka, Eduard, Pelikán (22 míst)), o místě rozhodne VV 

Churavý - Budoucnost Horalu (poslední nováček v 2015; nejsme atraktivní pro mladé;  

 - nejsme povinní lákat nováčky za každou cenu (dotace, profi trenéři…) 

Heliks - Společné akce proč od 4 členů výše, proč ne třeba 3? 

 

14. Schválení návrhů  

 VH bez návrhu. 

 

15. Přijetí usnesení      - schváleno 

 Usnesení VH 2020:  
   - VH během svého zasedání schválila předsedajícího, mandátovou, návrhovou a volební 

 komisi, program zasedání, jednací řád a protokol předchozí VH 2019 

   - VH vzala na vědomí zprávu o činnosti v roce 2019 

   - VH schválila zprávu o revizi účtu 2019, výši členských příspěvků 2021 a plán akcí 2020 

   - VH schválila zprávu o hospodaření 2019 a plán rozpočtu 2020 

   - VH ukládá VV na nejbližší schůzi zvolit předsedu, místopředsedu a hospodáře 

 

VH ukončena v 19:30 hod. 
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2. Různé: 

 
Zamyšlení před nejbližší Valnou hromadou spolku (Béďa) 

 

Kdy "nejbližší VH"? 

Opatření vlády v boji proti "koronavirům" a nám neumožňuje se sejít v pravidelném termínu pro spolkové 

zasedání - lednu 2021. Nicméně - dotace na pojištění lezení v zahraničí pro 2021 bylo schválena na 

VH2020 a realizována; nejbližší další plánované výdaje máme v souvislostí s Během na Baštu v květnu. 

Pokud bude situace umožňující běh, bude i možnost se někde sejít. Takže čekáme na otevření místnosti pro 

schůzi (restaurace, či jinde). 

 

Jak dál s financemi? 

Konstrukce rozpočtu Horalu byla naposledy změněna v 2006, kdy byl zvolen přesun financování činnosti 

ze spoluúčasti členů na čistý  příjem z majetku a dotací. Většinu příjmů od té doby tvořil zisk z půjček. 

Od roku 2020 se objem zapůjčených peněz snížil na polovinu a je reálný odhad jeho dalšího poklesu. Volné 

prostředky tak zůstávají na účtu s minimálním úrokem. Proto musí VV zareagovat změnami v konstrukci 

rozpočtu. Připravíme pro VH návrh na investování do tradičních fondů a korekce na výdajové stránce 

s důrazem na maximální plnění poslání spolku dle Stanov. 

Protože spolek disponuje tradicí a schopnostmi zajišťovat sportovní akce pro veřejnost a protože státní 

podpora sportu jde přes tyto akce, případný přebytek financí „Závody“ využijeme i my na spolufinancování 

činnost spolku. 

Očekávám diskuzi nad rozpočtem na nejbližší VH, s jejíž pozvánkou obdržíte i nový návrh rozpočtu.    

 

Spolkové výdaje 

Poslání spolku definované Stanovami je mimo jiné Sdružování horolezců a přátel a Provádění 

společenských akcí. Výdajovou kapitolu rozpočtu „Podpora činnosti“ navrhuje VV čerpat jen na společné 

akce více členů spolku. VV bude mít možnost posoudit význam akce a plnění poslání spolku. Cílem je 

účast min 6 členů a zvládnutí organizačního zabezpečení (informovanost, dokumentace). 

Snaha bude zachovat podporu společenským akcím (VH, Mikuláš, Půlsilvestr) a sportovní činnost 

podporovat přes pojištění, metodiku a trénink. 

 

Spolupráce s oddíly mládeže při SZŠ 

V Šumperku již nějakou dobu existují oddíly mládeže zaměřené na lezení.  Část našich členů je do tohoto 

aktivně zapojena. Ale jinak není vazba mezi těmito skupinami a Horalem. VV bude iniciovat schůzku se 

zástupci mládežnických lezeckých oddílů s cílem navrhnout a podporovat spolupráci - výcvik, prezentace, 

podporu. 

 

 

Jak jsem se učila skialpovat (Andrea) 
 

Je neděle 7. 2. 2021, čtvrt na devět ráno. S Marky a Evinou sedíme v autě a stoupáme na Červenohorské 

sedlo. Palubní teploměr ukazuje -11°C. Je mlha, sněží a vítr ohýbá stromy. Parkujeme a snažíme se někde 

v sobě najít chybějící morál. Žádná z nás nechce otevřít dveře jako první. Najednou se za oknem mihne 

známá tvář! Jirka na nás mává a za ním další a další kamarádi, se kterými se tu potkáváme už potřetí. 

Nevyměkli, i v tomto sudetském počasí se sem všichni vypravili! A to nám stačí. Vyskáčeme z auta, 

nasazujeme pásy, obouváme si lyžáky a připojujeme se k ostatním. Abychom neumrzli, začínáme výšlapem 

po Uhlířské stezce na vrchol modré sjezdovky. Vítr se uklidňuje, zima je najednou snesitelnější a všichni si 

užíváme hor i obyčejného mezilidského kontaktu, který nám všem v čase korony tolik chybí. Dneska nás 

čeká nácvik sjezdů ve volném terénu. 

Všechno to ale začalo o dva týdny dříve. Poprvé jsme se na Červenohorském sedle sešli 24. 1. 2021. Jirka 

Vogel nabídnul, že pod záštitou Českého horolezeckého svazu uspořádá metodický kurz zaměřený na 
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základy pohybu v terénu na skialpových lyžích a nácvik práce s lavinovým vyhledávačem. Původní návrh 

počítal s jednou nedělí, nakonec jsme se ale pro velký zájem sešli třikrát. Od začátku nás bylo poměrně 

hodně, proto jsme se vždy rozdělili na skupinu pokročilých (Áčko), kterou si vzal pod křídlo Pepino 

Morávek, a začátečníků (Béčko), kterou trpělivě mentoroval Jirka osobně. 

A co jsme se všechno naučili? Začali jsme hezky od píky. První den kurzu zahrnoval zejména nácvik 

nejrůznějších překroků a otoček ve svahu, výklad o lavinové výbavě a základních pravidlech pro pohyb 

v lavinovém terénu, určení sklonu svahu, rozestupy a volbu výstupové trasy. Věnovali jsme se také sjezdu 

ve volném terénu. K mé velké radosti jsme se naučili nejen standardní, ale také záchranný oblouk, který se 

mi potom mnohokrát hodil. Domů jsme se rozcházeli plní zážitků s tím, že se tu další víkend znovu 

potkáme a zkusíme si práci s lavinovým vyhledávačem. 

Druhá neděle byla jako ze žurnálu. Sluníčko svítilo, až oči přecházely. Nebe bylo bez mráčku a otevíralo 

krásné výhledy na Praděd. Vybaveni lavinovými vyhledávači, sondami a lopatami jsme se vydali na 

Červenou horu. Po úvodním teoretickém výkladu jsme se věnovali vyhledávání lavinových pípáků - každý 

z účastníků jich musel najít šest. Odpoledne jsme se potom vydali na vrchol Červené hory a odsud jsme si 

dali sjezd na jesenickou stranu. Pohledem člověka, který stál na skialpech druhý víkend v životě, byly 

některé části poněkud ostřejší. Svah byl stále prudší a prudší, a když jsme dojeli k úzkému žlabu, zaváhali i 

členové skupiny A. Následně se do něj ale po jednom pustili a mě bylo jasné, že jiná cesta není. Musím to 

sjet. Se smrtí v očích a notným využitím záchranných oblouků jsem se bezpečně dostala dolů. Zbytek 

výletu už byl tvořen příjemnou vycházkou zpět na Sedlo a kochacími výhledy na Praděd.  

Na technice sjezdů jsem měla možnost zapracovat během poslední ze třech metodických nedělí. Po 

úvodním výšlapu na vrchol modré sjezdovky Jirka zavelel, ať si rozepneme lyžáky a začneme ji sjíždět tak, 

abychom měli váhu co nejvíc vpředu. To se nám moc nedařilo, takže jsme následně zpevnili komíny a 

zkoušeli to dál. Učili jsme se držet lyže u sebe, krčit kolena, navazovat plynulé oblouky a pracovat 

s rychlostí tak, abychom „vyplouvali“ z jednoho oblouku do druhého, ale zároveň nejeli příliš rychle 

a neztratili nad lyžemi kontrolu. Během pěti společných sjezdů jsme se všichni posunuli o kvantový skok 

kupředu. Přestože to bude zahrnovat ještě spoustu tréninku, dostali jsme od Jirky skvělou základní 

průpravu a také hodnotnou zpětnou vazbu k tomu, jaké kdo děláme chyby. 

Myslím, že budu mluvit za všechny zúčastněné, když řeknu, že jsme si to opravdu užili a dozvěděli jsme se 

spoustu hodnotných informací. Velice děkuji Jirkovi Vogelovi i Pepinovi Morávkovi za to, že nám 

věnovali svůj čas a předali nám něco ze svého know-how. Velmi doufám, že to nebylo naposledy, co jsme 

se na podobné akci sešli.  

Hore zdar! 

 

 

 


